
رئیس جمهوری در جلسه روز گذشته هیأت دولت 
با تشریح دستاوردهای سفر خود به نیویورک به نقش 
بی بدیل ایران اسلامی در منطقه و جهان پرداخت و 
گفت: بیشتر کشورها می خواهند با جمهوری اسلامی 

ایران ارتباط خوب و تعامل سازنده ای داشته باشند.
به گزارش ایرنا، حس��ن روحان��ی، اجلاس مجمع 
عمومی س��ازمان ملل را فرصت مناسبی برای اعلام 
مواضع کشورها درباره مسائل منطقه ای و بین المللی 
دانست و افزود: جمهوری اس��لامی ایران توانست از 
متن و حاشیه اجلاس مجمع عمومی سازمان ملل به 

خوبی بهره برداری کند.
رئیس جمهوری ادامه داد: در کنار جلس��ه مجمع 
عمومی س��ازمان ملل متحد، اجلاس آب وهوا نیز در 
سطح مقامات ارشد کشورها برگزار شد و جمهوری 
اسلامی ایران، برنامه ها و پیش��نهادات خود را در این 

زمینه ارایه داد. 
روحانی با بیان این ک��ه در اجلاس مجمع عمومی 
س��ازمان ملل متحد بح��ث اف��راط و افراطی گری و 
خشونت بیش از همیشه موردتوجه مسئولان و سران 
کش��ورها بود، اضافه کرد:  سال گذشته که پیشنهاد 
ایران درباره جهان عاری از خش��ونت و افراطی گری 
مطرح شد، خیلی مشخص نبود که فضای منطقه در 
آینده این قدر آشفته شود و برخی کشورهای منطقه 

برای ایجاد امنیت و ثبات دچار مشکل شوند.
رئیس ش��ورایعالی امنیت ملی اظهار داشت: همه 
کشورهای ش��رکت کننده اعتراف داشتند که تهران 
نقش بي بدیلی در مبارزه با تروریسم و ایجاد ثبات در 
منطقه دارد و اگر تلاش های جمهوری اسلامی ایران 
 نبود وضع منطقه از شرایط کنونی بسیار بدتر می شد.

رئیس دولت تدبیر و امید به اظهارات مقامات ارش��د 
کش��ورها در مورد موضوع فعالیت ه��ای صلح آمیز 
هس��ته ای در ایران اش��اره ک��رد و گفت: کش��ورها 
مای��ل بودند که این مس��أله به س��رعت حل وفصل 
ش��ود، روابط گس��ترده تر ش��ود و س��رمایه گذاران 
آنه��ا بتوانند فعال ت��ر در ای��ران حضور یابن��د و در 
مجموع، جمه��وری اس��لامی ایران نق��ش بالاتر و 
 گسترده تری را در مسائل منطقه ای و جهانی ایفا کند.

رئیس جمهوری با بیان این که ما نیازمند هستیم که 
در مناسبات بین المللی از فرصت ها به خوبی استفاده 
کنیم، گفت: این که غرب، ب��ه مفهوم فرهیختگان و 
اندیشمندان آن کش��ورها، تصمیم گرفته باشند بر 
ضدایران فعالیت کنند، حرف نادرستی است. ممکن 
است تصویر ایران به درستی ترسیم نشده باشد اما در 
غرب هیچ کسی در سطح مردم و فرهیختگان تصمیم 

نگرفته با ایران دشمنی کند. 
روحانی با تأکید بر این که، جمهوری اسلامی ایران 
از فرصت های پیش آمده برای تعامل با مردم کشورها 
بهره گیری و استفاده می کند، گفت: درحد توان این 
مهم انجام گرفت و به خصوص در جلسات اقتصادی 
و س��رمایه گذاری میان آمریکایی ه��ا و ایرانیان همه 
مصمم بودند که روابط بسیار خوبی با ایران ایجاد شود.

وی درباره حل وفصل پرونده هس��ته ای جمهوری 
اس��لامی ایران و گام هایی که در این عرصه برداشته 
شده، افزود: پیشرفت های زیادی حاصل شده، البته 
روشن اس��ت همه مسائلی را که ۱۲ س��ال درباره آن 
بحث ش��ده، نمی توان به س��رعت حل وفصل کرد و 

گام ها در این عرصه باید بلندتر باشد.
رئیس جمه��وری ادام��ه داد: مردم م��ا بدانند که 
مقامات جمهوری اسلامی ایران با تأکید بر حقوق و 
منافع ملی مصمم برای حل مسأله هسته ای و مذاکره 
هس��تند، صادقانه حرف می زنند و با دنیا به گونه ای 
 صحبت می کنند که برای آنها قابل لمس و فهم باشد. 

 روحانی با بیان این که اکثر کش��ورها ب��اور دارند که 
فعالیت هسته ای جمهوری اسلامی ایران صلح آمیز 
است، خاطرنش��ان کرد: راه دیگری جز مذاکره برای 
حل وفصل مسأله هسته ای ایران وجود ندارد. راهی که 
قبلاً عده ای انتخاب کردند تحریم بود که نتوانست آنها 

را به اهدافشان برساند.
رئیس شورایعالی امنیت ملی با اشاره به این که اگر 
منظور برخی از کشورها از تحریم، کاهش فعالیت های 
هسته ای بود ولي این رویکرد نتیجه و ثمری نداشت، 
تصریح ک��رد: اگ��ر ه��دف آن کش��ورها، کم کردن 
دسترس��ی مردم ب��ه دارو و گران ک��ردن تجهیزات 
پزشکی و فشار بر مسائل اقتصادی با هدف آزار مردم 
ایران بوده، بحمدلله در ش��رایطی که هنوز تحریم ها 

وجود دارد از این موضوع در حال عبور هستیم. 
 مسابقه تسلیحاتی در خزر ممنوع

روحان��ی در ادام��ه س��خنان خ��ود به س��فر به 
آس��تاراخان روسیه و اجلاس��ی که در زمینه دریای 
خزر برگزار ش��ده بود، اش��اره کرد و گف��ت: در این 

جلس��ات درب��اره امنی��ت منطقه ای ه��م صحبت 
کردیم، در دریای خزر مس��ابقه تس��لیحاتی را باید 
ممنوع ک��رد، تجهیزات نظامی هر کش��وری در این 
دریا باید به اندازه نیاز آن باش��د و به دیگر کش��ورها 
 نباید اجازه داد در مس��ائل دریای خزر مداخله کنند.
رئیس جمهوری با بیان این که در اجلاس پنج کشور 
حوزه دریای خزر از طرف جمهوری اس��لامی ایران 
پیشنهاد شد که باید به ایجاد دفتر مشترک یا سازمانی 
برای دریای خزر برس��یم، خاطرنش��ان کرد: این امر 
برای هماهنگی اطلاعاتی کشورهای منطقه و مبارزه 
با تروریسم، موادمخدر و مانند آن بود که مورد تأیید 

کشورهای حوزه دریای خزر قرار گرفت.
رئیس جمهوری با تأکید بر این که پیگیری و اجرایی 
کردن این مصوبات نقش مهمی در توس��عه منطقه 
خزر خواهد داش��ت، گفت: ما دو قرارداد با روس��یه 
داشتیم، قرارداد ۱۹۲۱ و قرارداد ۱۹۴۰ که همچنان 
حاکم خواهند بود تا مقررات جدیدی جایگزین آنها 

شود. 

خبرخبر
رئیس جمهوری در هیأت دولت:

 تعامل سازنده با ایران خواست بیشتر کشورهاست

به گزارش ایرنا، محمدباقر نوبخت در ادامه نشست 
خبری خود با خبرن��گاران با بیان این ک��ه وزیر امور 
خارجه در جلس��ه هیأت وزیران گزارش مبس��وطی 
راجع به س��فر رئیس جمه��وری و هیأت هم��راه به 
نیویورک و ملاقات با بی��ش از 3۰ مقام خارجی ارایه 
کرد، افزود:  مذاکرات با ۱+5 تا دو هفته آینده از س��ر 
گرفته می ش��ود و ما امیدواریم با توجه به جمع بندی 
مطلوب و قابل قبول در راستای منافع ملی، همکاران 
وزارت خارجه بتوانند همچون گذشته از این مواضع به 

درستی دفاع کنند.
نوبخت در بخش دیگری از سخنان خود گفت که 
در جلسه دیروز هیأت دولت بیش از 7۰ میلیارد تومان 
اعتبار در راستای تأمین و انتقال آب به مناطق شهری و 
روستایی و ساماندهی ارس به استان اردبیل اختصاص 

یافت.
س��خنگوی هیأت همچنین درب��اره این که یکی 
از نماین��دگان مجلس در م��ورد اختلاس ی��ا رانت 
موضوع��ی را گزارش داده اس��ت؟ گف��ت:  من هیچ 
گ��زارش مکتوبی دریاف��ت نکرده ام، اگ��ر موضوعی 
در مورد دولت قبل اس��ت، مجلس ام��کان انعکاس 
آن را ب��ه مراج��ع ذیص��لاح و قضای��ی دارد و اگر هم 
 مرب��وط به زمان ما باش��د، آن را پیگی��ری می کنیم.

س��خنگوی دولت درباره موضع خصمان��ه نتانیاهو 
نخس��ت وزیر رژیم صهیونیس��تی گفت: سیاس��ت 
ایران هراس��ی رژیم صهیونیس��تی توضیح واضحات 
است، به قدری خصمانه و بغض آلود است که گاهی با 
پریشان گویی همراه است، به ویژه وقتی که می ببینند 

ما پیشرفت خوبی در مسائل مختلف داریم.

نوبخت درباره مذاکرات هس��ته ای نی��ز گفت: هر 
کش��وری یا هر یک از طرفین این مذاک��ره، از منظر 
خود نتیجه و سرعت عمل را تحلیل می کند. قطعا ما 
تا تحقق همه خواس��ته های ملی خود این راه را ادامه 
خواهیم داد و اگر آنها تحقق پیدا نکند نتیجه مذاکرات 
برای ما نه مقبول و نه سرعتش برای ما قابل پذیرش 

است.
راهب��ردی  نظ��ارت  و  برنامه ری��زی  مع��اون 
رئیس جمه��وری در پاس��خ به این س��وال که برخی 
مخالفان دولت نسبت به آمارهای اقتصادی که از مراکز 
رس��می اعلام می شود، تش��کیک و تردید می کنند، 
گفت:  آنها می توانند مطالب خود را بیان کنند اما آنچه 

در مراجع رسمی انجام می ش��ود، مبانی محاسباتی 
درست و سنجیده ای دارد و قابل ارایه و دفاع است.

 به گفته وی، تش��کیک کردن به ص��رف این که ما 
اینگونه احس��اس نمی کنیم و برداشت های کلی در 
منطق اقتصادی نمی تواند جایگزین آمارهای رسمی 

و محاسباتی دقیق شود.
در ادامه این نشست نوبخت در پاسخ به خبرنگاری 
که پرسید: با توجه به سخنان نخست وزیر انگلیس، آیا 
رابطه ایران و انگلیس را در س��طح محدودی متوقف 
خواهیم کرد یا به صورت دیگر روابط دو کشور برقرار 
خواهد شد؟ پاس��خ داد: روابط بین دو کشور براساس 
یک مصاحبه یا س��خنرانی از س��وی طرفی��ن انجام 

نمی شود بلکه ملاحظات عدیده، منافع ملی و مصالح 
بلندمدت مورد توجه است.

س��خنگوی دولت توضیح داد: این درست است که 
باید پاسخ یک سخنرانی را با یک سخنرانی داد؛ ما نیز 
تاکنون درخصوص دفاع از مواضع حق طلبانه ملتمان 
کوتاه نیامده ایم. هر مطلبی گفته شود، متناسب با آن 

پاسخ می دهیم.
وی اضافه کرد: اما آنجایی که قرار اس��ت یک روابط 
تنظیم ش��ود، متغیره��ای بیش��تری در نظر گرفته 
می شود، ضمن این که همه موضوعات را در چارچوب 
قوانین، مقررات و مصالح ملی خودمان تنظیم خواهیم 

کرد. 
نوبخت همچنین در جواب سوالی در مورد احتمال 
سفر رئیس جمهوری به عربستان، گفت: فعلا برنامه ای 
برای سفر رئیس جمهوری به عربستان تعریف نشده 

است.
سخنگوی دولت درباره وضع بازار خودرو نیز گفت:  
سیاس��ت کلی دولت حمایت از تولید است و خودرو 
هم یکی از بخش های مهم تولیدی است که قطعا باید 
به آن توجه کنیم؛ بنابراین هر نوع حمایت منطقی از 

صنایع انجام می شود.
راهب��ردی  نظ��ارت  و  برنامه ری��زی  مع��اون   
رئیس جمهوری در مورد جزییات یک درصد مالیات بر 
ارزش افزوده و ادامه آن در برنامه شش��م گفت: دولت 
مصمم است در مورد تقویت اعتبارات بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی اقدام کند و شاید ضروری نباشد در 
لایحه آورده شود اما هر مقدار که بخواهیم به اعتبارات 

بهداشت اضافه می کنیم تا کار پیش رود.

سخنگوی دولت:  

رابطهایرانوانگلیسبراساسمصاحبهیاسخنرانیطرفینشکلنمیگیرد
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دريچه
فرش�ید غضنفرپ�ور| برخوردی که سرلش��گر 
فیروزآبادی درخصوص آن به برخی رسانه های مرتبط 
به نیروهای مسلح، هش��دار داده بود، انجام شد. دفتر 
ویژه رئیس ستاد کل نیروهای مسلح اعلام کرد ۲ تن از 
متخلفین رسانه ای به دستور رئیس ستاد کل نیروهای 

مسلح تحت تعقیب قضایی قرار می گیرند.
ظاهراً هش��دار سرلشگر س��رانجام در عرصه عمل 
گریبانگیر فعالان رسانه های خاص شده است. خبری 
که منتشر شد البته اش��اره ای به جزییات امور ندارد. 
هنوز مشخص نشده دو متخلف رسانه ای که گفته شده 
به دستور سرلشگر فیروزآبادی تحت تعقیب قضایی 
قرار می گیرند، متعلق به کدام رسانه های کشور هستند 
یا به چه دلیل مورد شکایت رئیس ستاد کل نیروهای 

مسلح قرار گرفته اند.
اما گمانه زنی ها از همان زمان انتشار خبر آغاز شده 
اس��ت. آنچه بیش از پیش بر اهمی��ت و درعین حال 
حساسیت خبر مزبور می افزاید سخنرانی مشهوری 
اس��ت که سرلش��گر فیروزآبادی در اردیبهش��ت ماه 

گذش��ته انج��ام داد و در آن ب��ه 
رس��انه های مرتب��ط ب��ا نیروهای 
مس��لح هش��دار داد تا »روشش��ان 
را در براب��ر دول��ت اص��لاح کنند« 
وگرن��ه »با آنها برخورد می ش��ود«. 
حال این ک��ه تعقیب قضای��ی »دو 
متخلف رسانه ای« چقدر به هشدار 
۴ ماه گذشته س��ردار مرتبط است 
موضوعی اس��ت که باید چنانکه در 

متن خبر هم آمده پس از سیر مراحل پرونده منتظر 
انتشار آن بود.

اما حساس��یت خب��ر تعقیب قضای��ی دو متخلف 
رسانه ای به دس��تور رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
جنبه دیگری هم دارد و آن هم رسانه ای شدن آن است. 
این موضوع نیز مانند همان هشدار پیشین سرلشگر 

ب��ه رس��انه های نیروهای مس��لح 
می توانست به صورت غیررسانه ای 
انجام شود. در آن سخنرانی معروف، 
فیروزآبادی می توانس��ت با ارس��ال 
نامه یا دستورالعملی به رسانه های 
موردنظر خواستار تغییر خط مشی 
آنان ش��ود اما در عوض ترجیح داد 
ت��ا در یک س��خنرانی عمومی آنان 
را م��ورد انتقاد قرار دهد. سرلش��گر 
فیروزآبادی اما چه در س��خنرانی پیشینش و چه در 
دس��تور امروزینش، ترجیح داد، شفاف عمل کند تا 
این شفافیت هم تاکیدی باشد بر سخنانی که پیشتر 
بر زبان آورده بود و هم هشداری دیگر باشد برای آنها که 
سخنان او را جدی نگرفته اند.  فیروزآبادی هنگامی که 
گفت: »حتی رسانه هایی که به نوعی به نیروهای مسلح 

مرتبطند خطا می کنند. برابر مشی و منویات رهبری 
حرکت نمی کنند باید روش شان را اصلاح کنند والا ما 
با آنها برخورد می کنیم.« اذهان عمومی تنها نام چند 
رسانه مشخص را مرور کرد. رسانه هایی که بلافاصله 
پس از هشدار سردار برای چند روز تا حد زیادی تغییر 
مشی دادند هرچند شاید بازگشت مجددشان به همان 

خط مشی پیشین باعث برخورد قضایی شده باشد. 
س��ردار جزایری در حاش��یه مراس��م ختم همسر 
حجت الاس��لام س��عیدی نماینده ولی فقیه در سپاه 
پاسداران البته اندکی اش��اره را صریح تر کرده و گفته 
اس��ت: دو متخلف رس��انه ای که به دستور سرلشگر 
فیروزآبادی مورد پیگیري قضایی ق��رار می گیرند از 
رسانه های داخلی کشورمان هستند. خبری که تاکنون 
تنها چند سطرش منتشر ش��ده برخی از رسانه های 
کش��ور کنجکاو و برخی را نگران کرده است هرچند 
به نظر می رسد دقت به س��طور تلطیف شده برخی از 
خبرگزاری ها می تواند سر پنهان حکم سردار را اندکی 

آشکار کند. 

به دستور مستقیم سرلشگر فیروزآبادی انجام می شود؛ 

»برخورد« ستاد کل نیروهای مسلح با 2 فعال رسانه ای

آملی لاریجانی: 

 هدف قوه قضائیه
 محدود کردن فضای مجازی نیست

رئیس ق��وه قضائیه در جلس��ه مس��ئولان عالی 
قضایی گفت: هدف قوه قضائیه محدود کردن فضای 
مجازی نیست. به گزارش خبرگزاری میزان، آیت الله 
آملی لاریجانی رئیس قوه قضائیه در جلسه مسئولان 
عالی قضایی اظهار کرد: در صحنه بین المللی مسأله 
حضور در مقر سازمان ملل مطرح بود و ما از مواضع 
منطقی رئیس جمهوری در س��خنانش در سازمان 
ملل و مصاحبه های ایش��ان تش��کر می کنیم که از 
این ملت نمایندگی کرد و س��خنان منطقی ملت را 
برای جهانیان عرضه کرد. رئیس قوه قضائیه تأکید 
کرد: وضع داخلی کش��ور مورد توجه صاحب نظران 
بوده و بح��ث رس��انه ها و تخصی��ص در فرهنگ و 
بحث روش های نوین ارتباط��ی از طریق اینترنت و 
ش��بکه های اجتماعی که قابل استفاده های درست 
است و نفس استفاده از این ابزار اشکالی ندارد و از نگاه 

جمهوری اسلامی و قوه قضائیه هم همین طور است.
وی افزود:  توقع ما این اس��ت که جامع و منطقی 
و کارآمد برای استفاده از این نرم افزارها راهی داشته 
باشیم و به لحاظ وظایف ذاتی باید با جرائم برخورد 
کنیم که در جرائم س��ایبری هم همین طور اس��ت 
و تهمت و اس��تهجان هم در این فضاها جرم است و 
نه فقط بحث توهین به بنیانگذار جمهوری اسلامی 
چراکه توهین، توهین اس��ت چه فرقی می کند به 
مردم کوچه و بازار باشد و ما از قوه مجریه می خواهیم 
کمک بکند به پالایش این بستر برای فضای پاکیزه 
برای استفاده همه مردم. رئیس قوه قضائیه در پایان 
تصریح کرد:  نباید طوری باشد که قوه قضائیه مجبور 
به برخورد شود و راهش این است که همه مسئولان 
دغدغه داشته باشند برای پاکی فضای مجازی چون 
در این مرز و بوم گسترده است و این کار شدنی است. 
امیدواریم همه دوستان در قوه قضائیه کمک کنند، 
هدف قوه قضائیه محدودکردن فضای مجازی نیست 
و می خواهیم همه آحاد جامعه به درستی از فضای 
مجازی استفاده کنند و ما باید با جرائم برخورد کنیم 
و البته امیدواریم مجبور به این کار نشود و قوه مجریه 

هم می تواند به پالایش این بستر کمک کند.

عضو جبهه پایداري:

  برای وحدت با اصولگرایان 
شرایطی داریم

عضو شورای مرکزی جبهه پایداری و نماینده مردم 
تهران در مجلس ش��ورای اس��لامی درباره تشکیل 
همایش اصولگرایان با محوریت آیت الله مصباح یزدی 
گفته اس��ت: این همایش یکي از علایمي اس��ت که 
نشان مي دهد وحدت جزو اصول استراتژي ماست و 
از سوي دیگر نشان مي دهد که به جاهایي رسیده ایم 
که قرار است انش��اءالله چنین سمیناري حول محور 
آیت الله مصباح یزدي برگزار ش��ود.  ب��ه گزارش آریا، 
روح الله حسینیان همچنین در دفاع از جایگاه جبهه 
پایداری در افکار عمومی گفته است: ما در انتخابات 
نشان دادیم که پایگاه جبهه پایداري نزد افکار عمومي 
متزلزل نیست زیرا با همه مشکلاتي که براي جبهه 
پای��داري ایجاد کردن��د اما این جبه��ه در انتخابات 
مجلس نه��م رأي قابل اعتم��ادي آورد. در انتخابات 
ریاس��ت جمهوري یازدهم هم قس��مت هاي دیگر 
اصولگرایي با وجود آن که قدرت، ابزار و امکاناتش��ان 
خیلي از ما بیش��تر بود اما از ما رأي بالاتري نیاوردند 
بنابراین این حرف درست نیست که جبهه پایداري 
جایگاه متزلزلي دارد. جبهه پایداري به خاطر اصول 
انقلابي که دارد نزد نیروهاي انقلابي و متعهد جایگاه 
ویژه اي دارد. وی افزوده اس��ت: ما اعتقاد خودمان را 
اعتقاد نابي مي دانیم و ت��لاش مي کنیم افکاري که 
به عنوان اصول و ارزش هاي انقلاب شناخته مي شوند 
در ائتلاف میزان قرار گیرد البته بقیه هم همین طور 

هستند.

 مرتضوی برای اتهامات 
هیچ پاسخی نداشت 

مدیرعام��ل س��ازمان تأمین اجتماع��ی در مورد 
اظهارات اخیر سعید مرتضوی، مدیرعامل قبلی این 
سازمان مبنی بر این که در دوره مدیریتش در سازمان 
تأمین اجتماعی هیچ گونه تخلفی انجام نشده، گفت: 
هیچ گونه تخلفی نش��ده؟! مجلس شورای اسلامی 
گزارش تحقیق و تفحص خود را منتش��ر کرده و در 
اختیار قوه قضائیه ق��رار داده و این ق��وه نیز درحال 
انجام مسئولیت های خود است. سیدتقی نوربخش 
در گفت وگو با ایس��نا ادامه داد: باید منتظر اقدامات 
دستگاه های رسمی و قانونی کش��ور در این زمینه 
باشیم و بنده رجاء واثق دارم دستگاه قضایی در این 

مورد بررسی کافی و قضاوت عادلانه خواهد داشت.
مصطفی ترک همدانی، وکیل کارگران ش��اکی 
در پرونده تخلفات مالی س��ازمان تأمین اجتماعی 
در دوران تصدی س��عید مرتضوی هم در گفت وگو 
با ایلنا گفته است: باوجود آن که  آقای مرتضوی در 
مقام آخرین مدیرعامل س��ازمان تأمین اجتماعی 
دولت ده��م در تازه تری��ن اظهارات مدعی ش��ده 
است که رس��یدگی به پرونده اتهامی اش در حوزه 
اختیارات »حفاظت اطلاعات قوه قضائیه« است اما 
این اظهارات درحالی است که قوانین موجود برای 
رس��یدگی به چنین پرونده هایی به کارشناس��ان 
این بخش از قوه قضائیه وظیفه »ضابط قضایی« را 
محول نکرده است. وی با اشاره به تخلفات مرتضوی 
در گزارش تحقی��ق و تفحص مجلس، گفت: آقای 
مرتضوی حتی زمانی که در جلسه بازپرسی حاضر 
ش��ده بود برای این اتهامات هیچ پاسخی نداشت و 
همه را فقط به خواندن لایح��ه دفاعی خود ارجاع 
می داد که در آن هم هیچ اشاره ای به توجیه تخلفات 

انتسابی نشده بود.

 پیام تسلیت  مقام معظم رهبری
  در پی درگذشت همسر
 حجت الاسلام سعیدی

حضرت آیت الله خامنه ای در پیامی، درگذش��ت 
همسر حجت الاسلام س��عیدی، نماینده ولی فقیه 
در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی را تسلیت گفتند.  

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی رهبر انقلاب، متن 
پیام رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:

 بسمه تعالی
جناب حجة الاسلام آقای حاج شیخ علی سعیدی 

دامت افاضاته
درگذشت همسر مکرمّتان را به جنابعالی و دیگر 
بازماندگان محترم تس��لیت می گوی��م و رحمت و 
مغفرت الهی را ب��رای آن مرحومه و صبر و اجر برای 
خانواده های مُص��اب را از خداوند متعال مس��ألت 

 سیدعلی خامنه ایمی کنم.
۹ مهر ۱۳۹۳

هاشمی رفسنجانی: 

 امضای قطعنامه 598 
از فتح بغداد مهم تر بود

رئیس مجمع تش��خیص مصلحت نظ��ام صبح 
دیروز در دیدار جمع��ی از فرهیختگان، فرهنگیان 
و دانشگاهیان برخی از استان های کشور با مقایسه 
اقدام پیامبر اکرم)ص( با تصمیم امام راحل در پایان 
جنگ عراق علیه ایران، گفت: با قبول قطعنامه 5۹8 
یک فتح مبین نصیب ایرانیان شد که به مراتب بهتر 
از فتح بغداد و س��رزمین های عراق از طریق اشغال 
نظامی بود. به گزارش روابط عمومی مجمع تشخیص 
مصلحت نظام، اکبر  هاشمی رفسنجانی انتخابات  سال 
۹۲ را نیز حاصل حضور هوشمندانه مردم دانست و 
گفت: همه ابزاره��ای تبلیغاتی در اختیار یک جناح 
خاص بود، اما مردم نجیبانه به میدان آمدند و اعتدال 
را انتخاب کردند. رئیس مجمع تشخیص مصلحت 
نظام در پاس��خ به مطالبات حاضران که خواس��تار 
توجه بیش��تر دولت به وعده های انتخاباتی خویش 
بودند، گفت: دولت به همه ش��عارها پایبند اس��ت، 
اما مجموعه شرایط را ببینید که چگونه یک اقلیت 
محدود در مقابل همه اقدامات مثبت حتی انتصابات 
بر حق دولت هیاهو می کنند.هاشمی افزود: کسانی 
که همه اقدامات دولت س��ابق را با همه رسوایی ها و 
فسادها تقدیس می کردند، امروز در مقابل هر برنامه 
دولت فریاد وا اسلاما سر می دهند.وی با بیان شرایط 
کشور در دولت س��ابق گفت:  با همان روحیه ای که 
قطعنامه  های بین المللی را کاغذپ��اره می خواندند، 
قوانین و مصوبات داخلی را زیر پا می گذاش��تند که 
آمار رس��می تخلفات آنان تأس��ف برانگیز است. او با 
بیان اهمیت مذاکرات در تصمیمات سیاسی گفت:  
تبدیل فضای تهدی��د و جنگ و تش��دید روزافزون 
تحریم ب��ه گفت وگو و آوردن همه  آن��ان به پای میز 
مذاکره، دستاوردهای سیاس��ت های دولت یازدهم 
است. رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره 
به چند دور مذاکره ایران با کشورهای ۱+5، گفت: دو 
طرف می دانند فضای سابق، امنیت منطقه و حتی 
جهان را به خطر می اندازد و تأکید آنان بر مذاکره باید 
برای رسیدن به راه حلی مناسب جهت پایان دادن به 

این مناقشات سیاسی باشد.

وزیر ارتباطات:  

اختلافی با قوای دیگر نداریم اما با 
فیلترینگ مشکل حل نخواهدشد

محمود واعظی درباره نامه ق��وه قضائیه به وزارت 
ارتباطات و فناوری اطلاعات مبنی بر مسدودسازی 
و کنترل اطلاعاتی موثر شبکه های اجتماعی نظیر 
واتس آپ، وایبر و تانگو ظرف مدت حداکثر یک ماه، 
گفت:  آنچه همواره برای دولت و همه مسئولان این 
وزارتخانه در کنار توسعه بااهمیت تلقی شده این است 
که در کنار اجرایی کردن گسترش این شبکه ها، باید 
با افزایش آگاهی مردم از محتوای مجرمانه موجود در 
بخش هایی از اینترنت یا شبکه های اجتماعی آنها را 
به استفاده با احتیاط تر و مراقبت بیشتری از این ابزار 
ترغیب کرد. به گزارش ایسنا، واعظی تأکید کرد: به 
همین دلیل ما با قوه قضائیه و همه دلسوزان کشور 
در این خصوص هم نظر هستیم و اختلافی بین ما و 
دیگ��ران وجود ندارد، هرچند وظیف��ه نظام و دولت 
این است که فضای پیش��رفت را طوری فراهم کنند 
تا خانواده ه��ا بتوانند به راحتی از این ابزار اس��تفاده 
علمی کنند.وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشاره 
به روند روبه رشد تغییرات تکنولوژی گفت:  هرچند 
برخی از کاربران از اپلیکیش��ن ها استفاده صحیح و 
مناس��ب می کنند اما در مقابل نیز عده معدودی از 
کاربران از محتوای این ابزارها به درس��تی اس��تفاده 
نمی کنند که باید با فرهنگ سازی مناسب آنها را به 
بهره گیری درست از این اپلیکیشن ها ترغیب کرد. او 
درباره این که وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات برای 
پاسخگویی به قوه قضائیه در یک ماهه تعیین شده چه 
اقداماتی انجام داده است، گفت: از یک سال گذشته 
همه مسئولان با همکاری دانشگاه ها و پژوهشگاه های 
مختلف و با صرف س��رمایه های زیاد تلاش کردند تا 
آلودگی ها برطرف ش��ود. وزیر ارتباط��ات و فناوری 
اطلاعات گفت: ممکن است یک یا ۲ ماه طول بکشد 
چرا که کار فنی کار پیچیده ای است ولی آنچه وظیفه 
ما بوده انج��ام خواهیم داد و تاکنون انج��ام داده ایم.

واعظی گفت: با مسدود کردن شبکه های اجتماعی 
مشکل حل نمی ش��ود و باید فرهنگ سازی کنیم و 
این تنها با کمک مردم امکان پذیر است و تا زمانی که 
مردم به کمک ما نیایند هرگز موفق نخواهیم شد.او 
گفت: این که فکر کنیم با بستن شبکه های اجتماعی 
مشکلات برطرف می شود، اختلاف نظری است که 
وج��ود دارد و باید با تعامل با ق��وه قضائیه به راه حل 

مشترک برسیم.

pr
es
id
en
t.i
r :

س
عک

  

pr
es
id
en
t.i
r :

س
عک

  


